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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 15 juli 1960
*'s Morgens te 10 uur aangevangen en 's middags voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President De Quay en de Ministers Van Aartsen, Beerman, Cals,
Klompé, Korthals, Marijnen, De Pous, Van Rooy, Toxopeus, Visser en Zijlstra (afwezig is
Minister Luns).

Tevens zijn aanwezig de Staatssecretarissen Bot (bij de punten 25a en d), Calmeyer
(bij punt 23), Van Houten, Schmelzer (bij punt 2), Stijkel (bij punt 4) en Veldkamp (bij de punten
2 en 5).

Secretaris: J. Middelburg.
- - -

25. Ingekomen stukken en mededelingen
- - -
d. Financiering van het Papoeavrijwilligerscorps
Staatssecretaris Bot deelt mede, dat het bedrag van f. 1 mln., dat de Minister van Defensie
beschikbaar wil stellen voor de financiering van het Papoeavrijwilligerscorps, niet voldoende is om
hiermede op 1 augustus a.s. te beginnen, zodat daarvoor dan aanvullende fondsen nodig zijn.
Minister Klompé dacht, dat de gehele uitgave voor dit corps onder het defensieplafond zou komen.
Minister Visser antwoordt, dat hij indertijd alleen een toezegging van het toen benodigde bedrag
voor 1960 van maximaal f. 1 mln. heeft gedaan. Het Papoeacorps heeft weinig waarde voor de
defensie, maar is veel meer een opvoedingsinstituut. Minister Zijlstra merkt op, dat Minister Visser
bij de beperkte opzet zich bereid had verklaard de kosten onder het defensieplafond te brengen.
Daarna is beslist over de verhoging van het defensieplafond, waarbij toen is afgesproken, dat de
defensie van Nieuw-Guinea ook eronder zou komen. Spreker neigt tot de conclusie, dat het corps
geen opvoedingsinstituut, maar een onderdeel van de defensie is, die ook een functie bij de
verdediging zal hebben. Minister Visser is het hiermede niet eens. Bij de bespreking omtrent wat
minimaal nodig is voor de verdediging van Nieuw-Guinea is nooit aangeduid, dat hieronder ook
de hulp van een Papoea-corps zou worden gerekend. Minister Zijlstra wijst erop, dat formeel een
beslissing om tot een uitgebreidere opzet van het Papoeacorps te komen nog niet in de
Ministerraad is genomen. Deze moet dus twee beslissingen nemen; in de eerste plaats of de
uitgebreidere opzet wordt aanvaard, in de tweede plaats hoe de financiering zal plaats vinden.
Staatssecretaris Bot merkt op, dat de uitbreiding niet veel extra zal kosten. De jaarlijkse uitgaven
voor het corps kunnen op f. 4 mln. worden gesteld. Minister Zijlstra merkt op, dat de Raad niet
heeft beslist tot een verhoging van de uitgaven van f. 1 tot f. 4 mln. De Minister-President is van
mening, dat het Papoeacorps gezien moet worden als onderdeel van de verdediging van het
gebied. Hij stelt voor, dat hij met de Ministers Zijlstra en Toxopeus en de Staatssecretarissen Bot
en de Jong deze kwestie nog onderling bespreekt. De Raad verklaart zich hiermede akkoord; de
bespreking zal plaats vinden op vrijdag 22 juli a.s. om half tien in het Departement van Verkeer en
Waterstaat.
- - -

Kenmerk: Ministerraad.
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